





B A N N E D T O Y S

February 2011

<p><i>Name of Toy</i> : Party Favors - Horns</p> <p><i>Item No</i> : ---</p> <p><i>Brand Name</i> : ---</p> <p><i>Manufacturer</i> : ---</p> <p><i>Country of Origin</i> : China</p> <p><i>Report No.</i> : TR-09410</p> <p><i>Report Date</i> : 27/01/11</p> <p><i>Hazard</i> :</p> <p>اسم اللعبة: Party Favors - Horns</p> <p>رقم العينة: ---</p> <p>العلامة التجارية: ---</p> <p>الجهة المصنعة: ---</p> <p>بلد المنشأ: الصين</p> <p>رقم التقرير: TR-09410</p> <p>تاريخ التقرير: 27/01/11</p> <p>المخاطر:</p> <ul style="list-style-type: none"> انفصال أحد مكونات اللعبة بسهولة (الجزء الذي يوضع في الفم) - عند تعريضها لاختبار التمع و الشد بقوة 90 نيوتن- من المهم في هذا النوع من الألعاب أن لا يكون الجزء الذي يوضع في الفم صغيرا بحيث يكون من الممكن أن ابتلعه أو استنشقه عن طريق الخطأ مما يسبب الاختناق. حسب المعيار العالمي المعتمد (Clause 4.11 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) The toy or its component (mouthpiece) produces small parts when subjected to soaking test and tension force of 90 Newton. It is essential that such toys are not so small that they can be unintentionally swallowed or inhaled causing the user to asphyxiate. (Clause 4.11 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) 	
<p><i>Name of Toy</i> : Interior Magnet</p> <p><i>Item No</i> : 3</p> <p><i>Brand Name</i> : ---</p> <p><i>Manufacturer</i> : ---</p> <p><i>Country of Origin</i> : China</p> <p><i>Report No.</i> : TR-09422</p> <p><i>Report Date</i> : 31/01/2011</p> <p><i>Hazard</i> :</p> <p>اسم اللعبة: Interior Magnet</p> <p>رقم العينة: 3</p> <p>العلامة التجارية: ---</p> <p>الجهة المصنعة: ---</p> <p>بلد المنشأ: الصين</p> <p>رقم التقرير: TR-09422</p> <p>تاريخ التقرير: 31/01/2011</p> <p>المخاطر:</p> <ul style="list-style-type: none"> اللعبة تحتوي على مغناطيسات صغيرة الحجم. " في حالة ابتلاع المغناطيسات فإنها من الممكن أن تسبب إصابات خطيرة " (Clause 4.23.2 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) The toy contains magnetic components that fit entirely into small part cylinder " Swallowed magnets can cause serious injuries". (Clause 4.23.2 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) 	
<p><i>Name of Toy</i> : Dokidoki Gorilla</p> <p><i>Item No</i> : ---</p> <p><i>Brand Name</i> : ---</p> <p><i>Manufacturer</i> : ---</p> <p><i>Country of Origin</i> : China</p> <p><i>Report No.</i> : TR-09423</p> <p><i>Report Date</i> : 31/01/2011</p> <p><i>Hazard</i> :</p> <p>اسم اللعبة: Dokidoki Gorilla</p> <p>رقم العينة: ---</p> <p>العلامة التجارية: ---</p> <p>الجهة المصنعة: ---</p> <p>بلد المنشأ: الصين</p> <p>رقم التقرير: TR-09423</p> <p>تاريخ التقرير: 31/01/2011</p> <p>المخاطر:</p> <ul style="list-style-type: none"> الأصوات الصادرة عن اللعبة أو مكوناتها عند النزوة (L_{pc} peak) تتجاوز حد 115 ديسيبل "وحدة قياس صوت" المسموح به في المعايير القياسية. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) العاب المقذوفات و التي يكون لديها القدرة على قذف أشياء أخرى - يجب أن تكون مصحوبة بإرشادات استخدام تبين المخاطر المحتملة في حالة استخدام مقذوفات غير الموجودة مع اللعبة أو التي يوصى المصنع باستخدامها. (Clause 7.7.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) The C-weighted peak emission sound pressure level, L_{pc} peak, produced by the toy exceeds the limit of 115 dB, as specified by the standard. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) Toys with projectiles, which are able to discharge an object other than that provided with the toy should be accompanied by instructions for use, which draw attention to the hazard of using missiles other than those supplied or recommended by the manufacturer. (Clause 7.7.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) 	

Name of Toy : **Magic Blocks - Container Cube** : اسم اللعبة :
 Item No : **00 067078 000 000** : رقم العينة :
 Brand Name : **Chicco** : العلامة التجارية :
 Manufacturer : **---** : الجهة المصنعة :
 Country of Origin : **Romania** : بلد المنشأ : **رومانيا**
 Report No. : **TR-09460** : رقم التقرير :
 Report Date : **09/02/2011** : تاريخ التقرير :
 Hazard : : المخاطر :



Name of Toy : **Musical Mobile** : اسم اللعبة :
 Item No : **8501-1** : رقم العينة :
 Brand Name : **Beilekang** : العلامة التجارية :
 Manufacturer : **---** : الجهة المصنعة :
 Country of Origin : **China** : بلد المنشأ : **الصين**
 Report No. : **TR-09450** : رقم التقرير :
 Report Date : **08/02/2011** : تاريخ التقرير :
 Hazard : : المخاطر :



Name of Toy : **Cartoon Phone** : اسم اللعبة :
 Item No : **2288B-4** : رقم العينة :
 Brand Name : **---** : العلامة التجارية :
 Manufacturer : **---** : الجهة المصنعة :
 Country of Origin : **China** : بلد المنشأ : **الصين**
 Report No. : **TR-09448** : رقم التقرير :
 Report Date : **08/02/2011** : تاريخ التقرير :
 Hazard : : المخاطر :







Name of Toy : **Baby Toys - Soft Activity Toy** : اسم اللعبة :
 Item No : **FM-6630** : رقم العينة :
 Brand Name : **Feizuan Toys** : العلامة التجارية :
 Manufacturer : **---** : الجهة المصنعة :
 Country of Origin : **China** : بلد المنشأ : **الصين**
 Report No. : **TR-09449** : رقم التقرير :
 Report Date : **08/02/2011** : تاريخ التقرير :
 Hazard : : المخاطر :



- كسر / تشققات باللعبية أو بعض مكوناتها عند إخضاعها إلى فحص الارتطام بـ 1 كجم، مما أدى إلى تكون أجزاء صغيرة يمكن أن تسبب الاختناق. " يجب أن تكون اللعبة قوية بما فيه الكفاية لتحتمل كافة الظروف التي من المحتمل أن تتعرض لها." بحسب المعيار العالمي المعتمد: (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- The toy or its component produces cracks and small parts when subjected to 1 Kg impact test, the toy must have sufficient strength to resist the considerable wear and tear to which they are subjected. (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- طول الحبل الموجود باللعبية أكبر من 220 ملم المحدد بالمقاييس. يمكن أن يلتف الحبل حول رقبته الطفل مما يعرضه لخطر الاختناق. (Clause 5.4 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- The free length of the cord on the toy as received is greater than 220 mm as required by the standard. The cord may wound around the neck of the child and constitute strangulation hazard. (Clause 5.4 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- كسر / تشققات باللعبية أو بعض مكوناتها عند إخضاعها إلى فحص الارتطام بـ 1 كجم. و فحص السقوط الحر من ارتفاع 850 ملم " يجب أن تكون اللعبة قوية بما فيه الكفاية لتحتمل كافة الظروف التي من المحتمل أن تتعرض لها." بحسب المعيار العالمي المعتمد: (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- The free length of the cord on the toy as received is greater than 220 mm as required by the standard. The cord may wound around the neck of the child and constitute strangulation hazard. (Clause 5.4 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- The toy or its component produces cracks when subjected to 1 kg Impact test and when dropped from a height of 850-mm, The toy must have sufficient strength to resist the considerable wear and tear to which they are subjected. (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- توجد فتحة في الخياطة اليدوية ، مما يسمح بظهور مادة الحشو الداخلية وأصبح من السهل الوصول إليها، مما قد يسبب مخاطر الاختناق نتيجة استنشاق أو ابتلاع مكوناتها. (Clause 5.2 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- كسر / تشققات باللعبية أو بعض مكوناتها عند إخضاعها إلى فحص الارتطام بـ 1 كجم. " يجب أن تكون اللعبة قوية بما فيه الكفاية لتحتمل كافة الظروف التي من المحتمل أن تتعرض لها." بحسب المعيار العالمي المعتمد: (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- طول الحبل الموجود باللعبية أكبر من 220 ملم المحدد بالمقاييس. يمكن أن يلتف الحبل حول رقبته الطفل مما يعرضه لخطر الاختناق. (Clause 5.4 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- سماكة الحبل الموجود باللعبية عند شده بقوة قدرها 25 نيوتن أقل من 1.5 ملم المحدد بالمقاييس. يمكن أن يلتف الحبل حول رقبته الطفل مما يعرضه لخطر الاختناق. (Clause 5.4 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- An opening in the seams of the soft toy was found allowing the filling materials to be easily accessible. There are possible risk of suffocation or asphyxiation and ingestion due to small parts being inhaled or swallowed. (Clause 5.2 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- The toy or its component produces cracks when subjected to 1 kg Impact test, The toy must have sufficient strength to resist the considerable wear and tear to which they are subjected. (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- The free length of the cord on the toy as received is greater than 220 mm as required by the standard. The cord may wound around the neck of the child and constitute strangulation hazard. (Clause 5.4 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- The thickness of the cord on the toy while under tension of 25 N is less than 1.5 mm as required by the standard. The requirement addresses the risk of the child from being strangled by the cords on the toys that can form noose around the neck. (Clause 5.4 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)

<p>Name of Toy : Pirates of The Caribbean at World's End</p> <p>Item No : ---</p> <p>Brand Name : ---</p> <p>Manufacturer : ---</p> <p>Country of Origin : China الصين</p> <p>Report No. : TR-09474</p> <p>Report Date : 15/02/2011</p> <p>Hazard :</p> <p>• احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصر الرصاص بحيث تعدت المعدل المسموح به (90 ملغ/كجم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال. حسب المعيار العالمي المعتمد: (BS EN-71 Part 3:1995 + Corr. 1: 2006)</p> <p>• The toy contains high levels of Lead, which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg). High levels of Lead are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (BS EN-71 Part 3:1995 + Corr. 1: 2006)</p>	
<p>Name of Toy : Rattle</p> <p>Item No : ---</p> <p>Brand Name : ---</p> <p>Manufacturer : ---</p> <p>Country of Origin : ---</p> <p>Report No. : TR-09479</p> <p>Report Date : 16/02/2011</p> <p>Hazard :</p> <p>• الأصوات الصادرة عن اللعبة أو مكوناتها عند دورة مفردة واحدة ($L_{pA,1s}$) تتجاوز حد 85 ديسبل "وحدة قياس الصوت" المسموح به في المعايير القياسية. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p> <p>• كسر / تشققات باللعبة أو بعض مكوناتها عند إخضاعها إلى فحص الارتطام بـ 1 كجم. مما أدى إلى تكون أجزاء صغيرة يمكن أن تسبب الاختناق. " يجب أن تكون اللعبة قوية بما فيه الكفاية لتحمل كافة الظروف التي من المحتمل أن تتعرض لها". (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) بحسب المعيار العالمي المعتمد:</p> <p>• The A-weighted emission sound pressure level (L_{pA}) produced by the toy or its components exceeds the limit of 85 dB when measured in a free field as specified by the standard. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p> <p>• The toy or its component produces cracks and small parts when subjected to 1 Kg impact test, the toy must have sufficient strength to resist the considerable wear and tear to which they are subjected. (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p>	
<p>Name of Toy : Air Horn - Klaxon</p> <p>Item No : 349790</p> <p>Brand Name : Amscan</p> <p>Manufacturer : ---</p> <p>Country of Origin : China الصين</p> <p>Report No. : TR-09478</p> <p>Report Date : 16/02/2011</p> <p>Hazard :</p> <p>• الأصوات الصادرة عن اللعبة أو مكوناتها عند الذروة (L_{pC} peak) تتجاوز حد 115 ديسبل "وحدة قياس صوت" المسموح به في المعايير القياسية. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p> <p>• The C-weighted peak emission sound pressure level, L_{pC} peak, produced by the toy exceeds the limit of 115 dB, as specified by the standard. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p>	
<p>Name of Toy : Rolling Ball With Music</p> <p>Item No : 20969</p> <p>Brand Name : Xinqite</p> <p>Manufacturer : ---</p> <p>Country of Origin : China الصين</p> <p>Report No. : TR-09472</p> <p>Report Date : 13/02/2011</p> <p>Hazard :</p> <p>• كسر / تشققات باللعبة أو بعض مكوناتها عند إخضاعها إلى فحص الارتطام بـ 1 كجم. مما أدى إلى تكون أجزاء صغيرة يمكن أن تسبب الاختناق. " يجب أن تكون اللعبة قوية بما فيه الكفاية لتحمل كافة الظروف التي من المحتمل أن تتعرض لها". (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) بحسب المعيار العالمي المعتمد:</p> <p>• سماكة الحبل المودج باللعبة عند شدة بقوة قدرها 25 نيوتن أقل من 1.5 ملم المحدد بالمقياس. يمكن أن يلتفت الحبل حول رقبة الطفل مما يعرضه لخطر الاختناق. (Clause 5.4 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p> <p>• اللعبة تشكل خطراً على الأطفال الذين لا يمكنهم الجلوس بدون مساعدة ذويهم - إذا وقع الطفل بينما تكون اللعبة داخل فمه - (Clause 5.8 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p> <p>• The toy or its component produces cracks when subjected to 1 kg Impact test, The toy must have sufficient strength to resist the considerable wear and tear to which they are subjected. (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p> <p>• The thickness of the cord on the toy while under tension of 25 N is less than 1.5 mm as required by the standard. The requirement addresses the risk of the child from being strangled by the cords on the toys that can form noose around the neck. (Clause 5.4 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p> <p>• The toy poses as impaction hazard for young children who are unable to sit up unaided. (Clause 5.8 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)</p>	

<p>Name of Toy : Little Bear Cartoon Piano Item No : 5001 Brand Name : Lethot Manufacturer : --- Country of Origin : China الصين Report No. : TR-09488 Report Date : 16/02/2011 Hazard :</p> <p>اسم اللعبة : رقم العينة : العلامة التجارية: الجهة المصنعة: بلد المنشأ : رقم التقرير: تاريخ التقرير: المخاطر:</p> <ul style="list-style-type: none"> كسر / تشققات باللعبة أو بعض مكوناتها عند إخضاعها إلى فحص السقوط الحر من ارتفاع 850 ملم . مما أدى إلى تكون أجزاء صغيرة وحاددة خطيرة. " يجب أن تكون اللعبة قوية بما فيه الكفاية لتتحمل كافة الظروف التي من المحتمل أن تتعرض لها." بحسب المعيار العالمي المعتمد: (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) The toy produces small parts, exhibits accessible hazardous sharp points when dropped from a height of 850-mm, The toy must have sufficient strength to resist the considerable wear and tear to which they are subjected. (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) 	
<p>Name of Toy : Multifunctional 4 In 1 Art Desk Item No : HM6980A Brand Name : First Class Room/ H.M Toys Manufacturer : --- Country of Origin : China الصين Report No. : TR-09489 Report Date : 16/02/2011 Hazard :</p> <p>اسم اللعبة : رقم العينة : العلامة التجارية: الجهة المصنعة: بلد المنشأ : رقم التقرير: تاريخ التقرير: المخاطر:</p> <ul style="list-style-type: none"> اللعبة تحتوي على مغناطيسات صغيرة الحجم " في حالة ابتلاع المغناطيسات فإنها من الممكن أن تسبب إصابات خطيرة " (Clause 4.23.2 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) The toy contains magnetic components that fit entirely into small part cylinder " Swallowed magnets can cause serious injuries". (Clause 4.23.2 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) 	
<p>Name of Toy : Learning Easel Case Item No : HM6803 Brand Name : First Class Room/ H.M Toys Manufacturer : --- Country of Origin : China الصين Report No. : TR-09490 Report Date : 16/02/2011 Hazard :</p> <p>اسم اللعبة : رقم العينة : العلامة التجارية: الجهة المصنعة: بلد المنشأ : رقم التقرير: تاريخ التقرير: المخاطر:</p> <ul style="list-style-type: none"> اللعبة تحتوي على مغناطيسات صغيرة الحجم " في حالة ابتلاع المغناطيسات فإنها من الممكن أن تسبب إصابات خطيرة " (Clause 4.23.2 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) The toy contains magnetic components that fit entirely into small part cylinder " Swallowed magnets can cause serious injuries". (Clause 4.23.2 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) 	
<p>Name of Toy : Lovely Collection Item No : --- Brand Name : --- Manufacturer : --- Country of Origin : China الصين Report No. : TR-09440 Report Date : 02/02/2011 Hazard :</p> <p>اسم اللعبة : رقم العينة : العلامة التجارية: الجهة المصنعة: بلد المنشأ : رقم التقرير: تاريخ التقرير: المخاطر:</p> <ul style="list-style-type: none"> الأصوات الصادرة عن اللعبة أو مكوناتها عند دورة متفرقة واحدة ($L_{pA,1s}$) تتجاوز حد 85 ديسيبل " وحدة قياس الصوت" المسموح به في المعايير القياسية (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) اللعبة تحتوي على أجزاء صغيرة - تدخل يكاملها في اسطوانة اختبار الأجزاء الصغيرة- الألعاب المصممة/ المخصصة للأطفال الأقل من 36 شهر يجب أن لا تحتوي على أجزاء صغيرة، حيث أنها من الممكن أن تسبب الاختناق وكما هو معروف فإن الأطفال لديهم عادة وضع الأشياء في أفواههم. (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) اللعبة تشكل خطراً على الأطفال الذين لا يمكنهم الجلوس بدون مساعدة ذويهم - إذا وقع الطفل بينما تكون اللعبة داخل فمه - (Clause 5.8 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) The A-weighted emission sound pressure level (L_{pA}) produced by the toy or its components exceeds the limit of 85 dB when measured in a free field as specified by the standard. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) The toy has component that fit entirely within the small part cylinder. Toys intended for children under 36 months should not have small parts. Small parts may cause suffocation or asphyxiation and ingestion as young children have a well-known habit of putting things into their mouth. (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) The toy poses as impaction hazard for young children who are unable to sit up unaided. (Clause 5.8 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) 	

<p>Name of Toy : Soft World - Travelling Toy</p> <p>Item No : ---</p> <p>Brand Name : Junior</p> <p>Manufacturer : ---</p> <p>Country of Origin : China</p> <p>Report No. : TR-09503</p> <p>Report Date : 23/02/2011</p> <p>Hazard :</p> <p>الصين</p> <p>اسم اللعبة : رقم العينة : العلامة التجارية : الحجة المصنعة : بلد المنشأ : رقم التقرير : تاريخ التقرير : المخاطر :</p> <ul style="list-style-type: none"> توجد فتحة في الخياطة اليدوية، مما يسمح بظهور مادة الحشوة الداخلية وأصبح من السهل الوصول إليها، مما قد يسبب مخاطر الاختناق نتيجة استنشاق أو ابتلاع مكوناتها: (Clause 5.2 - BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) <ul style="list-style-type: none"> An opening in the seams of the soft toy was found allowing the filling materials to be easily accessible. There are possible risk of suffocation or asphyxiation and ingestion due to small parts being inhaled or swallowed. (clause 5.2 – EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) 	
<p>Name of Toy : Baby Wheels</p> <p>Item No : 31274</p> <p>Brand Name : Supreme</p> <p>Manufacturer : S.P. Toys Industrial Co. Ltd.</p> <p>Country of Origin : China</p> <p>Report No. : TR-09504</p> <p>Report Date : 23/02/2011</p> <p>Hazard :</p> <p>الصين</p> <p>اسم اللعبة : رقم العينة : العلامة التجارية : الحجة المصنعة : بلد المنشأ : رقم التقرير : تاريخ التقرير : المخاطر :</p> <ul style="list-style-type: none"> سماعة الحبل الموجود باللعبة عند شده بقوة قدرها 25 نيوتن أقل من 1.5 ملم المحدد بالمقياس. يمكن أن يلتف الحبل حول رقبة الطفل مما يعرضه لخطر الاختناق. (Clause 5.4 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) <ul style="list-style-type: none"> The thickness of the cord on the toy while under tension of 25 N is less than 1.5 mm as required by the standard. The requirement addresses the risk of the child from being strangled by the cords on the toys that can form noose around the neck. (Clause 5.4 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) 	
<p>Name of Toy : Mobile Phone</p> <p>Item No : ---</p> <p>Brand Name : ---</p> <p>Manufacturer : ---</p> <p>Country of Origin : China</p> <p>Report No. : TR-09508</p> <p>Report Date : 23/02/2011</p> <p>Hazard :</p> <p>الصين</p> <p>اسم اللعبة : رقم العينة : العلامة التجارية : الحجة المصنعة : بلد المنشأ : رقم التقرير : تاريخ التقرير : المخاطر :</p> <ul style="list-style-type: none"> الأصوات الصادرة عن اللعبة أو مكوناتها عند عند مستوى ضغط (L_{pA}) تتجاوز حد 80 ديسيبل "وحدة قياس الصوت" المسموح به في المعايير القياسية (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) <ul style="list-style-type: none"> The A-weighted emission sound pressure level (L_{pA}) produced by the toy or its components exceeds the limit of 80 dB when measured in a free field as specified by the standard. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) 	
<p>Name of Toy : Hannah Montana</p> <p>Item No : ---</p> <p>Brand Name : Disney</p> <p>Manufacturer : ---</p> <p>Country of Origin : China</p> <p>Report No. : TR-09510</p> <p>Report Date : 23/02/2011</p> <p>Hazard :</p> <p>الصين</p> <p>اسم اللعبة : رقم العينة : العلامة التجارية : الحجة المصنعة : بلد المنشأ : رقم التقرير : تاريخ التقرير : المخاطر :</p> <ul style="list-style-type: none"> فتل اللعبة عند إخضاعها لفحص الحواف الحادة التي يمكن أن تترتب عليها مخاطر محتملة كالجروح التي تنتج عن قطع أو تمزق أعضاء الطفل، بحسب المعيار العالمي المعتمد: (Clause 4.7 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) <ul style="list-style-type: none"> The toy has accessible components which are deemed to be sharp edges and may present an unreasonable risk of injury like punctures of the skin, etc. (Clause 4.7 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009) 	

Name of Toy : **Musical Mobile - Happy Time** : اسم اللعبة:
Item No : **2051** : رقم العينة:
Brand Name. : --- : العلامة التجارية:
Manufacturer : --- : الجهة المصنعة:
Country of Origin : **China** : بلد المنشأ: الصين
Report No. : **TR-09491** : رقم التقرير:
Report Date : **16/02/2011** : تاريخ التقرير:
Hazard : : المخاطر:

- احتواء اللعبة عند الفحص على نسب عالية من عنصري الرصاص و الكروم بحيث تَعُدت المعدل المسموح به (90 ملج/كجم للرصاص و 60 ملج/كجم للكروم) دخول نسب عالية من العناصر الثقيلة السامة مثل الرصاص و الكروم إلى الجسم تترتب عليها مخاطر صحية تؤثر على صحة وسلامة الأطفال.
حسب المعيار العالمي المعتمد (BS EN-71 Part 3:1995 + Corr. 1: 2006)
- كسر / تشققات باللعبة أو بعض مكوناتها عند إخضاعها إلى فحص الارتطام بـ 1 كجم. مما أدى إلى تكون أجزاء صغيرة و حادة خطيرة.
" يجب أن تكون اللعبة قوية بما فيه الكفاية لتحتمل كافة الظروف التي من المحتمل أن تتعرض لها".
بحسب المعيار العالمي المعتمد: (Clause 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- اللعبة تشكل خطراً على الأطفال الذين لا يمكنهم الجلوس بدون مساعدة ذويهم - إذا وقع الطفل بينما تكون اللعبة داخل فمه -
(Clauses 5.8 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- طول الحبل الموجود باللعبة أكبر من 220 ملم المحدد بالمقاييس. يمكن أن يلتف الحبل حول رقبة الطفل مما يعرضه لخطر الاختناق.
(Clauses 5.4 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- سماكة الحبل الموجود باللعبة عند شدة بقوة قدرها 25 نيوتن أقل من 1.5 ملم المحدد بالمقاييس. يمكن أن يلتف الحبل حول رقبة الطفل مما يعرضه لخطر الاختناق.
(Clauses 5.4 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- الأصوات الصادرة عن اللعبة أو مكوناتها عند دورة منفردة واحدة ($L_{pA,1}$) تتجاوز حد 85 ديسبل " وحدة قياس الصوت" المسموح به في المعايير القياسية.
(Clauses 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- The toy contains high levels of lead and Chromium, which exceeds the permissible limit as required by the standard (90 mg/kg for Lead and 60 mg/kg for Chromium). High levels of lead and Chromium are toxic if ingested by young children and could cause adverse health effects. (BS EN-71 Part 3:1995 + Corr. 1: 2006)
- The toy produces small parts, exhibits accessible hazardous sharp points when subjected to 1 kg Impact test, The toy must have sufficient strength to resist the considerable wear and tear to which they are subjected.
(Clauses 5.1 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- The toy poses as impaction hazard for young children who are unable to sit up unaided.
(Clauses 5.8 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- The free length of the cord on the toy as received is greater than 220 mm as required by the standard. The cord may wound around the neck of the child and constitute strangulation hazard. (Clause 5.4 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- The thickness of the cord on the toy while under tension of 25 N is less than 1.5 mm as required by the standard. The requirement addresses the risk of the child from being strangled by the cords on the toys that can form noose around the neck.
(Clauses 5.4 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)
- The A-weighted emission sound pressure level (L_{pA}) produced by the toy or its components exceeds the limit of 85 dB when measured in a free field as specified by the standard. (Clause 4.20 – BS EN-71 - Part 1:2005 + A9:2009)

